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Protokół Nr XIX/2016 

z XIX sesji Rady Gminy Stanisławów 

 w dniu 23 września 2016r. 

 

 
XIX sesja Rady Gminy Stanisławów w dniu 23 września 2016r. odbyła się w 

Gminnym Ośrodku Kultury w Stanisławowie, trwała od godz. 9
30

 do godz. 12
10

. Obrady 

prowadziła Elżbieta Król Przewodnicząca Rady Gminy Stanisławów. 

 

W obradach udział wzięli: 

- Radni w liczbie 13 osób (nieobecni: Tadeusz Jurek, Mariola Orłowiec),  

- Adam Sulewski Wójt Gminy,  

- Jadwiga Będkowska Sekretarz Gminy, 

- Czesława Kaim Skarbnik Gminy, 

- Artur Olszewski Radca Prawny  

- Sołtysi, 

- Kierownicy jednostek organizacyjnych,   

- inne osoby zaproszone. 

Listy obecności w załączeniu do protokołu.  

 

Ad 1.  
Otwarcia XIX sesji dokonała Elżbieta Król Przewodnicząca Rady Gminy, która 

powitała wszystkie osoby przybyłe na sesję.  

 

Ad 2.  

Elżbieta Król Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad 

i poinformowała, że na sali jest obecnych 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

uchwał. 

Następnie Przewodnicząca zapytała czy p. Wójt, bądź Radni chcieliby wnieść zmiany 

do porządku obrad?  

Adam Sulewski Wójt Gminy zgłosił wniosek o włączenie do porządku obrad 

dodatkowego punktu, jako 14A. w brzmieniu ,,Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania 

projektu planu aglomeracji Stanisławów.”  

Rada Gminy 10 głosami ,,za”, przy 3 ,,wstrzymujących” przyjęła wniosek Wójta 

Gminy o zmianę porządku obrad. 

Głosowało 13 Radnych obecnych na sali obrad. 

Po czym przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad, który przedstawiał 

się następująco.  

1. Otwarcie sesji Rady Gminy.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i zadań między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących stałych komisji Rady Gminy z prac Komisji między 

sesjami oraz zajęcie stanowiska Rady w sprawach wniosków Komisji, których 

tematów nie uwzględniono w porządku sesji.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody 1 drzewa uznanego 

za pomnik przyrody.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2016. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stanisławów na lata 2016-2026. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Stanisławów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału 

nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji jednostki organizacyjnej pn. Samorządowy 

Zespół Oświatowo-Wychowawczy w Stanisławowie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

14A. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji 

Stanisławów. 

15. Zajęcie stanowiska Rady Gminy w sprawie zarzutów zawartych w skardze z dnia 21 

czerwca 2016r. mieszkańca Gminy, przekazanej Wojewodzie Mazowieckiemu. 

16. Zapytania i wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad.  

 

Ad 3. 

Po otwarciu dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Gminy zapytała o uwagi 

do protokołu z XVIII sesji.  

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie 

protokół z XVIII sesji. 

Rada Gminy 10 głosami ,,za”, przy 3 głosach ,,wstrzymujących” przyjęła protokół 

z XVIII sesji. Głosowało 13 Radnych obecnych na sali obrad. 

 

Ad 4. 

 Otwierając dyskusję w tym punkcie Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta 

Gminy o zabranie głosu. 

Adam Sulewski Wójt Gminy, zabierając głos w pierwszej kolejności złożył 

sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XVIII sesji. Następnie przedstawił 

sprawozdanie z wykonania zadań między sesjami. 

- Została wykonana kotłownia gazowa w Gimnazjum w Stanisławowie. Kotłownia została 

oddana już do użytku i budynek jest ogrzewany gazem.  

- Zostały też wykonane przyłącza gazowe do budynków komunalnych w Stanisławowie przy 

ul. Lubelskiej i Zachodniej Są już skrzynki przyłączeniowe. Projekty na termomodernizację 

tych dwóch budynków są w trakcie opracowania. 

- Po wystosowaniu pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich przy pomocy Dyrektora p. 

Mariusza Kozery otrzymaliśmy nieodpłatnie 400 ton destruktu z drogi nr 637. Destrukt został 

przekazany na drogę w Lubominie i drogę do Łęki. 

- W przyszłym tygodniu rozpoczyna się  remont drogi wojewódzkiej nr 637, na odcinku od 

Pustelnika do Stanisławowa, w pierwszej kolejności remont będzie przeprowadzany na 

odcinkach gdzie są najgorsze koleiny. Będzie to w 4 miejscach, na odcinku prawie 4 km 

będzie zrywana stara nawierzchnia i kładziony nowy asfalt. 

- Rozpoczynamy budowę drogi w Wólce Pieczącej. Została podpisana umowa, w 

poniedziałek wykonawca wchodzi na budowę. Udało się uzyskać dofinansowanie z tzw. 

,,schetynówki” 

- W środę odbył się jubileuszowy 25 konwent Wójtów i Burmistrzów w Mrozach. W 

konwencie wzięła udział Wicemarszałek p. Janina Orzełowska, rozmawialiśmy o PROW 
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i o dofinansowaniu na drogi P. wicemarszałek obiecała, że będzie się starała, aby w powiecie 

mińskim jakieś pieniądze na drogi były, rozmawialiśmy też o Regionalnym Programie 

Operacyjnym. W konwencie wziął udział Powiatowy Lekarz weterynarii, który mówił 

o zagrożeniu afrykańskim pomorem świń. Apelował aby rolnicy mieli to na uwadze, 

przestrzegał przed kupowaniem jakichkolwiek zwierząt niewiadomego pochodzenia. Choroba 

pojawiła się już na terenie siedleckim, wykryto ogniska choroby w kilku gminach m.in: 

Łosicach i Sokołowie Podlaskim. Wójt Gminy zaapelował, żeby nie kupować prosiąt 

niewiadomego pochodzenia, ponieważ te miejscowości leżą w niedalekiej odległości od 

Gminy Stanisławów 

- Złożyliśmy wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na ,,schetynówkę” na odcinek drogi od 

Zalesia do Lubomina. Projekt będzie obejmował drogę z chodnikami i zatoczkami.  

- Gmina otrzymała dotację na budowę hali sportowej w Pustelniku w wys. prawie 1.700.000 

zł, która będzie wpływała transzami. W dniu dzisiejszym nastąpi wmurowanie aktu 

erekcyjnego. W uroczystości ma wziąć udział wiceminister edukacji p. Teresa Wargocka i 

inni znamienici goście. Wójt podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do uzyskania 

dotacji.  

- Od 1 sierpnia opiekę medyczną na terenie Gminy sprawuje CENTRUM, pacjenci są 

zadowoleni, ponieważ lekarze zlecają badania. Wójt zaapelował o składanie deklaracji, 

ponieważ im więcej pacjentów złoży deklaracje, tym więcej lekarzy będzie pracowało 

w ośrodkach zdrowia.  

 

Ad 5.  

W punkcie tym Przewodniczący Komisji lub ich zastępcy złożyli sprawozdania z 

pracy Komisji miedzy sesjami.  

- Sylwester Bąkowski Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Planowania i Finansów 

złożył sprawozdanie z pracy Komisji między sesjami – załącznik nr 1 do protokołu. 

P. Bąkowski dodał, że w związku z wątpliwościami dot. uzasadnienia do projektu uchwały 

w sprawie przekazania skargi, w dniu dzisiejszym wspólnie z Radnym Krzysztofem Grulą 

odsłuchali stosowny fragment nagrania z poprzedniej sesji RG. Na nagraniu wyraźnie 

słychać, że Przewodnicząca Rady Gminy przeszła do punktu ,,Zapytania i wolne wnioski.”   

- Andrzej Kowalczyk Przewodniczący Komisji Społecznej, Ekologii i Bezpieczeństwa złożył 

sprawozdanie z pracy Komisji między sesjami – załącznik nr 2 do protokołu. 

- Wiesław Szponar Przewodniczący Komisji Rewizyjnej złożył sprawozdanie z pracy Komisji 

między sesjami – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad 6. 

 Otwierając dyskusję w tym punkcie Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła 

Przewodniczących Komisji stałych o opinię Komisji o projekcie uchwały w sprawie 

zniesienia formy ochrony przyrody 1 drzewa uznanego za pomnik przyrody. 

 Przewodniczący przedstawili wnioski komisji. 

 Następnie Jadwiga Będkowska Sekretarz Gminy poinformowała, że w związku z 

prośbą OSP Czarna, Wójt Gminy wystąpił do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska 

o uzgodnienie projektu uchwały. Jest milcząca zgoda, tzn. że RDOŚ nie zakwestionował 

działań Gminy w kierunku zniesienia formy ochrony przyrody i wycięcia tego drzewa. Jednak 

to od Rady Gminy zależy, czy podejmie decyzję o zniesieniu formy ochrony przyrody. 

Sekretarz Gminy dodała, że podczas silnego wiatru jeden konar został odłamany i drzewo 

straciło swoje walory estetyczne, w związku z tym zostały podjęte działania związane z 

usunięciem drzewa. 

 Adam Sulewski Wójt Gminy poinformował, że jest to topola biała, która w wyniku 

silnego wiatru utraciła niemalże połowę gałęzi. Wójt zapewnił, że nie chce wyciąć drzewa, 
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a jedynie dokonać cięć pielęgnacyjnych. Jest to podyktowane względami bezpieczeństwa 

i aby w przypadku kolejnych zniszczeń drzewa móc je przyciąć. Poza tym drzewo jest chore. 

Radny Dariusz Kraszewski zapytał czy nie można przyciąć drzewa, które jest 

pomnikiem przyrody? Zauważył, że w Stanisławowie zostały wycięte 2 drzewa będące 

pomnikami przyrody. Przyznał, że oglądał przedmiotowe drzewo i rzeczywiście wymaga ono 

cięcia pielęgnacyjnego. W projekcie uchwały jest zapis, że drzewo jest chore, na jakiej 

podstawie zostało to stwierdzone, czy zostały przeprowadzona ekspertyza dendrologiczna?  

 Wójt poinformował, że drzewo będące pomnikiem przyrody może zostać przycięte 

jedynie przez firmę specjalizującą się w zabiegach pielęgnacyjnych drzew. W przeszłości 

pomniki przyrody były pielęgnowane przez odpowiednie instytucje, teraz z braku 

odpowiednich funduszy nikt się tym nie interesuje, a Gmina sama nie może nic zrobić.  

 Radny Dariusz Kraszewski stwierdził, że jest przeciwny zniesieniu formy ochrony 

przyrody i dodał, że jeżeli nikt się tym nie interesuje, to Gmina powinna dbać o ten pomnik 

przyrody i wystąpić do stosownych instytucji o zgodę lub dokonanie prac pielęgnacyjnych 

w porozumieniu z odpowiedzialną instytucją. 

 Przewodnicząca Rady Gminy przychyliła się do stanowiska Radnego Kraszewskiego, 

że Gmina powinna dbać o takie drzewa i przyznała, że również jest przeciwna zniesieniu 

formy ochrony przyrody, bo obawia się, że zamiast wykonania zabiegów pielęgnacyjnych 

drzewo zostanie wycięte.   

  Radny Sylwester Książek stwierdził, że Rada Gminy nie jest właściwa do rozpoznania 

tej sprawy, bo nie otrzymała stosownych dokumentów. 

   Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 W głosowaniu oddano 6 głosów ,,za” projektem uchwały, 6 ,,przeciw” i 1 

,,wstrzymujący”. W związku z powyższym uchwała nie została podjęta. Głosowało 13 

Radnych obecnych na sali obrad.  

 

Ad 7. 

 Po otwarciu dyskusji przez Przewodniczącą Rady Gminy głos zabrała Czesława Kaim 

Skarbnik Gminy, która omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

2016r. Zmiany dotyczą zarówno zadań własnych jak i zleconych i zwiększają budżet po 

stronie dochodów i wydatków o kwotę 362.290 zł. Największe zmiany są związane z 

otrzymaniem dotacji w wys. 337.490 zł na zadania z zakresu pomocy społecznej. Zmiany 

dotyczą też m.in. zmniejszenia planu dochodów z tytułu sprzedaży gruntów, zwiększenia 

planu dochodów w zakresie bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej w 

związku z pozyskaniem dotacji w wys. 24.800zł na zakup motopompy pożarniczej dla OSP 

Stanisławów oraz przyznania dotacji w wys. 1.669.600 zł na budowę hali sportowej w 

Pustelniku. Pozostałe zmiany dotyczą m.in.: zwiększenia wydatków na szkolenia 

pracowników Urzędu Gminy, budowy dodatkowych punktów świetlnych na terenie Gminy i 

zadań realizowanych z zakresu funduszu sołeckiego. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały Radny Andrzej Kowalczyk zgłosił 

wniosek o głosowanie projektu uchwały bez czytania jego treści.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Głosowało 13 Radnych obecnych na sali obrad. 

Uchwała Nr XIX/149/2016  w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2016 została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Głosowało 13 Radnych obecnych 

na sali obrad. 

 

Ad 8. 

 Po otwarciu dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Gminy oddała głos 

Czesławie Kaim Skarbnik Gminy.  
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 Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej jest 

dostosowaniem do zmian w budżecie. 

 Radny Andrzej Kowalczyk zgłosił wniosek o głosowanie projektu uchwały bez 

czytania jego treści.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Głosowało 13 Radnych obecnych na sali obrad. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/150/2016 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stanisławów na lata 2016-2026, która stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. Głosowało 13 Radnych obecnych na sali obrad. 

 

Ad 9.  

 Po otwarciu dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że 

Wójt Gminy naniósł autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie wysokości i zasad 

ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie 

Gminy Stanisławów, polegającą na wykreślenie z §2 ust.1 wyrazów ,,będące mieszkańcem 

Gminy”. 

 Czesława Kaim Skarbnik Gminy poinformowała, że jest wyrok Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego, który wskazuje, że taki zapis jest niezgodny z obowiązującymi 

przepisami. W związku z tym należy go usunąć z projektu uchwały.  

 Sylwester Bąkowski poinformował, że Komisja Budżetu i Gospodarki przyjęła 

wniosek aby dofinansowanie do dziecka objętego opieką w żłobku wynosiło 75% kosztów 

utrzymania dziecka w przedszkolu publicznym.  

 Jadwiga Będkowska Sekretarz Gminy wyjaśniła, że wysokość dotacji w uchwale musi 

być określona kwotowo, a nie procentowo. 

 P. Elżbieta Król dodała, że wg wyliczeń Skarbnik Gminy, ta kwota wynosiłaby 

409,09zł miesięcznie na dziecko. Rada Gminy powinna się wypowiedzieć odnośnie 

wysokości kwoty dofinansowania. 

 Radny Sylwester Bąkowski zauważył, że uzasadnienie wniosku Komisji było takie, 

żeby Radni podeszli do każdego dziecka na równi. Komisja odniosła się do dzieci i rodziców, 

a nie do podmiotu świadczącego usługi żłobkowe. 

Radny Sylwester Książek zapytał czy opłata będzie stała? 

Skarbnik Gminy poinformowała, że dopóki Rada Gminy nie zmieni uchwały, to opłata 

będzie obowiązywała.        

Adam Sulewski Wójt Gminy poinformował, że Komisja Społeczna była za kwotą 

200zł. Na posiedzeniu Komisji Budżetowej była obecna p. […], która poinformowała, że w 

żłobku jest 8 dzieci, z czego połowa, to dzieci z Gminy Dębe Wielkie. Gmina Stanisławów 

nie otrzyma od Gminy Dębe Wielkie dofinansowania za pobyt tych dzieci w żłobku. Gmina 

będzie musiała z własnych środków dotować wszystkie dzieci przebywające w żłobku. 

Niezależnie od wysokości dotacji koszt dla rodziców nie zmniejszy się. 

Radny Sylwester Bąkowski zauważył, że p. Wójt sam zgłosił autopoprawkę do 

projektu uchwały, ponieważ ustawodawca wymaga, żeby wszystkie dzieci traktować równo, 

nieważne czy z Gminy Stanisławów, czy Dębe Wielkie. Apelujemy, aby osoby prowadzące 

żłobek preferowały dzieci z Gminy Stanisławów. 

Radny Andrzej Kowalczyk zgłosił wniosek o przegłosowanie wysokości 

dofinansowania w kwocie 200zł. 

Radny Dariusz Kraszewski stwierdził, że apele o preferowaniu dzieci z Gminy 

Stanisławów są niezasadne. Jest to działanie komercyjne i im więcej dzieci tym więcej 

pieniędzy. Radny zwrócił uwagę, że skoro teraz 600zł, które płacą rodzice jest kwotą 

wystarczającą, to dotacja w wys. 400zł miesięcznie na dziecko jest dotowaniem prywatnego 

biznesu. Jeżeli Gmina miałaby dotować pobyt dziecka w żłobku, to jedynie w celu obniżenia 

wysokości opłaty dla rodziców. 
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Radny Bąkowski zauważył, że na posiedzeniu Komisji Budżetowej p. […] nie 

powiedziała, że kwota dla rodziców nie zmniejszy się, wspomniała, że opłata nie zmniejszy 

się o kwotę dotacji. 

Radny Zygmunt Ochman zaapelował do członków Komisji Budżetu i Gospodarki, aby 

byli obecni na posiedzeniach Komisji, bo wówczas nie byłyby podejmowane wnioski 

wybitnie niekorzystne dla budżetu Gminy. 

Radna Monika Uścińska poinformowała, że Komisja Społeczna dosyć długo 

dyskutowała o tym problemie i uzgodniono, że zostanie przygotowany projekt uchwały 

o dotacji dla punktów przedszkolnych i w porządku sesji zostanie ujęty taki punkt. 

Stwierdziła, że ma poczucie, że beneficjenci nie są traktowani równo, ponieważ żłobki są 

faworyzowane, a nie ma projektu uchwały o dotacji dla punktów przedszkolnych. 

Adam Sulewski Wójt Gminy wyjaśnił, że rozmawiał z p. Skarbnik i p. Mecenasem i 

są duże obawy i niejasności, jeśli chodzi o projekt uchwały. P. Skarbnik powiedziała, że nie 

wystarczy środków na dotację w wys. 75%. Skarbnik Gminy na posiedzeniu Komisji mówiła, 

że wystarczy pieniędzy na dotację dla punktu przedszkolnego, ale środki przeliczyła na 40% 

zgodnie z uchwałą, a nie 75%. Natomiast na dotację w wys. 75% kosztów utrzymania dziecka 

w przedszkolu publicznym środków nie wystarczy. Jest też problem z dziećmi 

niepełnosprawnymi, bo jeżeli nie otrzymalibyśmy dofinansowania na dzieci niepełnosprawne, 

a mimo to zgodzilibyśmy się na dotowanie dzieci w punkcie przedszkolnym, to musielibyśmy 

dopłacać ok. 60 tys. zł do każdego dziecka niepełnosprawnego. Mogłoby to bardzo obciążyć 

budżet Gminy. Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku obrad, ponieważ Radca 

Prawny go nie zaakceptował. Nie znaliśmy wszystkich szczegółów prawnych, dlatego nie 

zdecydowaliśmy się na wprowadzenie tego projektu uchwały. Ponadto Stowarzyszenie nie 

posiada jeszcze wszystkich zgód na prowadzenie punktu przedszkolnego i bezpieczniej 

będzie wprowadzić go na kolejną sesję.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że należy już zakończyć dyskusję 

w tym temacie i poddała pod głosowanie wniosek Radnego Kowalczyka o dofinansowanie w 

wys. 200 zł miesięcznie pobytu dziecka w żłobku.  

W głosowaniu oddano 3 głosy ,,za”, 6 głosów ,,przeciw” i 4 ,,wstrzymujące”. 

Głosowało 13 Radnych obecnych na sali obrad. 

Radny Dariusz Kraszewski zauważył, że to, iż Radni dyskutują na posiedzeniach 

komisji nie oznacza, że w temacie istotnym dla Gminy mają nie dyskutować na sesji 

i zamykanie dyskusji w tym momencie jest nie w porządku. Zaproponował, jeżeli to możliwe, 

żeby w projekcie uchwały zapisać, że zmniejsza się o kwotę dotacji opłatę dla rodziców. 

Radca Prawny stwierdził, że takiego zapisu nie można zamieścić w uchwale. Poza tym 

działalność żłobka niepublicznego tak jak i niepublicznego przedszkola jest działalnością 

ekonomiczną, komercyjną. Gmina będzie te środki rozliczać, ale Rada Gminy nie może 

narzucać takiego zapisu w uchwale.  

Następnie Radny Kraszewski zapytał czy opłata 600 zł na dziecko, jest opłacalna? 

[…] poinformowała, że rodzice prosili ją o otwarcie żłobka, bo była taka potrzeba. W 

związku z tym zrezygnowała z 15 miejsc przedszkolnych na rzecz 8 miejsc w żłobku. Gmina 

miała obowiązek dotowania 15 dzieci przedszkolnych, zrezygnowała z tego i teraz prosi o 

wsparcie dla tej ósemki dzieci. Połowa dzieci jest z Gminy Stanisław, a połowa z Gminy 

Dębe Wielkie, ale dzieci z Gminy Dębe Wielkie przyjdą do szkoły w Pustelniku i to również 

należy wziąć pod uwagę. Z opłat od rodziców uzyskuje 4800 zł. Do tej grupy tak małych 

dzieci zatrudnia 3 pracowników. Przy najniższej krajowej nie wystarcza nawet na 

wynagrodzenia, a są jeszcze inne opłaty i koszty utrzymania. Jeżeli miałoby jej się to opłacać, 

to musiałaby wziąć minimum 1200zł opłaty, dlatego też wystąpiła o dotację w wys. 600 zł. 

Jeżeli nie dostanie tych środków, to zamknie żłobek i wówczas Gmina będzie zobligowana do 
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zwiększenia dotacji na 15 dzieci przedszkolnych. Wniosek do budżetu o dotowanie dzieci 

w żłobku został złożony rok temu.  

Radny Sylwester Książek przyznał rację p. […] i poinformował, że p. […] na 

początku roku prosiła o zgodę i środki na żłobek. Radni zachęcali p. […] do rozwinięcia 

swojej działalności, dlatego teraz prosi o wsparcie.  

 Radny Dariusz Kraszewski przypomniał, że w ub. roku był wniosek o utworzenie 

publicznego przedszkola w Pustelniku, ale takie przedszkole nie powstało. Sprawa miała 

zostać rozwiązana, ale dotychczas w Pustelniku nie ma publicznego przedszkola ani 

prywatnego na zasadach publicznego. Radny zapytał czy Gmina Dębe Wielkie może dotować 

dzieci, które uczęszczają do żłobka w Pustelniku? P. Kraszewski stwierdził, że p. […] nie 

powinna mówić, że jeżeli Rada nie przyzna dotacji na dzieci w żłobku, to będzie musiała 

udzielić dotacji na dodatkowe 15 dzieci w przedszkolu.  

Radca Prawny wyjaśnił, że Gmina Stanisławów nie ma możliwości wystąpienia do 

Gminy Dębe Wielkie o dotowanie dzieci w żłobku, natomiast Gmina Dębe Wielkie nie ma 

obowiązku dotowania tych dzieci.  

 Radny Andrzej Kowalczyk zauważył, że sprawa przedstawiałaby się inaczej gdyby 

p. […] wcześniej wystąpiła do Gminy Dębe Wielkie - czy władze Gminy są skłonne do 

finansowania pobytu dzieci w żłobku. Wówczas Radni zapewne inaczej by się do tego 

odnieśli. 

 Po wyczerpującej dyskusji, w związku z tym, że wniosek Komisji Społecznej, 

Ekologii i Bezpieczeństwa upadł, Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie 

wniosek Komisji Budżetu i Gospodarki o ustalenie dotacji na każde dziecko objęte opieką w 

żłobku w wys. 409,09zł.   

 W głosowaniu oddano 3 głosy ,,za”, 8 głosów ,,przeciw” i 2 wstrzymujące. Wniosek 

upadł.  

 Następnie radny Andrzej Kowalczyk zgłosił wniosek o głosowanie projektu uchwały 

bez czytania jego treści.  

Wniosek został przyjęty 12 głosami ,,za”, przy 1 wstrzymującym.     

Elżbieta Król Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki na terenie Gminy Stanisławów. W głosowaniu oddano 2 głosy ,,za”, 9 

,,przeciw” i 2 ,,wstrzymujące’. Uchwała nie została przyjęta. Głosowało 13 Radnych 

obecnych na sali obrad. 

 

Ad 10. 

 Po otwarciu dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Gminy oddała głos 

Sekretarz Gminy.  

Jadwiga Będkowska Sekretarz Gminy zabierając głos poinformowała, że projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości został przygotowany 

w związku z tym, że do Urzędu Gminy wpływa dużo wniosków o podział gruntu. Dla Gminy 

koszty tej procedury są dość wysokie i aby je zrekompensować chociaż w części Wójt Gminy 

proponuje wprowadzenie tej opłaty.  

Hanna Zielińska Sołtys Stanisławowa zwróciła się z prośbą o obniżenie stawki opłaty 

do 6-7%.  

Radny Zygmunt Ochman poinformował, że Komisja Budżetu i Gospodarki 

proponowała stawkę 15%. 

W związku z tym, że w projekcie uchwały jest zapisane 30 %, a Komisja Budżetu 

i Gospodarki zaproponowała 15%, Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie 

wniosek Komisji o obniżenie stawki opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
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nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości w wysokości 15% różnicy wartości 

nieruchomości. 

Wniosek został przyjęty 11 głosami ,,za”, przy 1 ,,wstrzymującym”. Głosowało 12 

Radnych obecnych na sali obrad. 

Następnie Rada Gminy 12 głosami ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym” podjęła uchwałę Nr 

XIX/151/2016 w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości, która stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. Głosowało 13 Radnych obecnych na sali obrad. 

 

Ad 11. 

Po otwarciu przez Przewodniczącą Rady Gminy dyskusji w tym punkcie, głos zabrała 

Jadwiga Będkowska Sekretarz Gminy, która poinformowała, że projekt uchwały w sprawie 

likwidacji jednostki organizacyjnej pn. Samorządowy Zespół Oświatowo-Wychowawczy 

w Stanisławowie został skierowany pod obrady Rady Gminy w związku ze zmianą przepisów 

w 2015r. 

Sylwester Bąkowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy zgłosił wniosek o głosowanie 

projektu uchwały bez czytania jego treści. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Głosowało 

13 Radnych obecnych na sali obrad. 

Następnie Rada Gminy 11 głosami ,,za” przy 1 ,,przeciw” i 1 ,,wstrzymującym” 

podjęła uchwałę Nr XIX/152/2016 w sprawie likwidacji jednostki organizacyjnej pn. 

Samorządowy Zespół Oświatowo-Wychowawczy w Stanisławowie, która stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. Głosowało 13 Radnych obecnych na sali obrad. 

W tym momencie obrad Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 5 minutową przerwę 

w obradach.  

 Po wznowieniu obrad po przerwie Przewodnicząca Rady Gminy przystąpiła do 

realizacji 12 pkt. porządku obrad 

 

Ad 12. 

 Po otwarciu przez Przewodniczącą Rady Gminy dyskusji w tym punkcie, Radny 

Zygmunt Ochman zgłosił wniosek o głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania 

skargi bez czytania jego treści. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Głosowało 12 Radnych 

obecnych na sali obrad. 

Następnie Rada Gminy 10 głosami ,,za”, przy 2 ,,wstrzymujących” podjęła uchwałę 

Nr XIX/153/2016 w sprawie przekazania skargi, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Głosowało 12 Radnych obecnych na sali obrad. 

 

Ad 13. 

Radny Andrzej Kowalczyk zgłosił wniosek o głosowanie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy bez czytania jego treści. Wniosek został 

przyjęty jednogłośnie. Głosowało 12 Radnych obecnych na sali obrad. 

Następnie Rada Gminy 11 głosami ,,za”, przy 1 ,,wstrzymującym” podjęła uchwałę Nr 

XIX/154/2016 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy, która stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. Głosowało 12 Radnych obecnych na sali obrad. 

 

Ad 14. 

Radny Zygmunt Ochman zgłosił wniosek o głosowanie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy bez czytania jego treści. Wniosek został 

przyjęty jednogłośnie. Głosowało 12 Radnych obecnych na sali obrad. 
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Następnie Rada Gminy 12 głosami ,,za”, przy 1 ,,wstrzymującym” podjęła uchwałę Nr 

XIX/155/2016 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy, która stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. Głosowało 13 Radnych obecnych na sali obrad. 

 

Ad 14A. 

 Po otwarciu dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o 

zabranie głosu Grażynę Kosek Kierownika Referatu Inwestycji, Remontów i Ochrony 

Środowiska. 

 Grażyna Kosek poinformowała, że uchwała w sprawie zaopiniowania projektu planu 

aglomeracji Stanisławów jest bardzo ważna. Krajowy Program Oczyszczania Ścieków 

Komunalnych jest aktualizowany co 2 lata. Ostania aktualizacja została dokonana w 2014r. 

Wówczas była zmiana aglomeracji, zmniejszono równoważną liczbę mieszkańców do 2426 

oraz wyłączono z obszaru aglomeracji miejscowości Sokóle i Kolonie Stanisławów, ponieważ 

Gmina na tym terenie nie wybudowała kanalizacji sanitarnej. W 2016r. będzie już piąta 

aktualizacji KPOŚK. Został przygotowany projekt aglomeracji, ponieważ należy włączyć do 

aglomeracji tę część wsi Prądzewo-Kopaczewo gdzie została już wybudowana kanalizacja 

sanitarna oraz zmniejszyć do 2244 równoważną liczbę mieszkańców, która nie może 

odbiegać od rzeczywistej liczby mieszkańców o więcej niż 5%. Jest to uchwała, która pozwoli 

Gminie na aplikowanie o środki unijne w latach 2016-2020. Po podjęciu uchwał przez Radę 

Gminy i Sejmik Województwa Mazowieckiego Gmina będzie mogła aplikować o środki 

unijne.  

Z uwagi na brak pytań do projektu uchwały Radny Zygmunt Ochman zgłosił wniosek 

o głosowanie projektu uchwały bez czytania jego treści. Wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. Głosowało 12 Radnych obecnych na sali obrad. 

Następnie Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/156/2016 w sprawie 

zaopiniowania projektu planu aglomeracji Stanisławów, która stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. Głosowało 13 Radnych obecnych na sali obrad. 

  

Ad 15. 

 Otwierając obrady w tym punkcie Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że 

Radni otrzymali treść stanowiska i mieli czas na zapoznanie się z nim. 

Następnie Radny Sylwester Bąkowski  zgłosił wniosek o przegłosowanie stanowiska  

bez czytania jego treści. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Głosowało 12 Radnych 

obecnych na sali obrad. 

 Następnie Rada Gminy 12 głosami ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym” przyjęła stanowisko  

w sprawie zarzutów zawartych w skardze z dnia 21 czerwca 2016r. mieszkańca Gminy, 

przekazanej Wojewodzie Mazowieckiemu – treść stanowiska stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. Głosowało 13 Radnych obecnych na sali obrad. 

 

  
Ad 16. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że do Rady Gminy wpłynęła jeszcze 

jedna skarga […] na działania Wójta Gminy, ale Skarżący złożył na piśmie oświadczenie o 

wycofaniu skargi i Rada Gminy nie będzie jej rozpatrywać.   

 

Adam Sulewski Wójt Gminy poinformował, że na sesji jest obecnych kilku 

mieszkańców wsi Choiny, ponieważ mają problem z Sołtysem i Radnym. 3 września odbyło 

się zebranie sołeckie w sprawie funduszu sołeckiego, na którym był obecny. Zebranie 

odbywało się w złej atmosferze. Mieszkańcy nie zgadzali się z wnioskiem Sołtysa i Radnego. 

W związku z tym złożyli swój wniosek, który nie został przegłosowany. Zebranie zakończyło 
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się bez przegłosowania wniosku do funduszu sołeckiego. Kolejne zebranie odbyło się 11 

września, trwało ponad 3 godziny, pomimo że nie uchwalono wniosku to Sołtys wniosek do 

funduszu złożył. Mieszkańcy poprosili Sołtysa i Radnego, aby byli obecni na zebraniu 18 

września celem uchwalenia wniosku do funduszu sołeckiego. Na zebranie przyszło ponad 40 

osób, niestety Sołtys ani Radny nie pojawili się na tym zebraniu. W dniu wczorajszym 

mieszkańcy złożyli wniosek o zwołanie zebrania za zgodą Rady Gminy. Statut Sołectwa jest 

tak skonstruowany, że zebranie może zwołać Sołtys lub Wójt za zgodą Rady Gminy. Dlatego 

zwrócił się do Radnych o wyrażenie zgody na zwołanie zebrania, ponieważ mieszkańcy chcą 

odwołać Sołtysa i uchwalić wniosek do funduszu sołeckiego. To, co dzieje się w tej wsi jest 

niedopuszczalne. Sołtys i Radny wprowadzili niemalże dyktaturę, nikogo nie słuchają i 

dlatego mieszkańcy złożyli wniosek o odwołanie Sołtysa.  

Radny Sylwester Książek poprosił o odczytanie podstawy prawnej ze Statutu Sołectwa 

Choiny i pouczenie p. Wójta o działaniu zgodnie z prawem.. 

Radca Prawny odczytał § 8 Statutu Sołectwa Choiny  

Radny Książek stwierdził, że również posiada Statutu Sołectwa i zapis § 8 Statutu 

brzmi zupełnie inaczej. Jest przekłamanie w tekście odczytanym przez Radcę Prawnego. 

W związku z powstałym zamieszaniem w kwestii brzmienia Statutu Sołectwa Choiny 

Sylwester Bąkowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Radnego Sylwestra 

Książka, aby nie przeszkadzał i pozwolił na przyprowadzenie głosowania nad wnioskiem 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek 

mieszkańców o udzielenie przez Radę Gminy Stanisławów zgody Wójtowi Gminy na 

zwołanie zebrania wiejskiego Sołectwa Choiny w dniu 25 września 2016r. o godz. 17.00. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Głosowało 12 Radnych obecnych na sali obrad. 

Jedna osoba nie głosowała. 

Radny Dariusz Kraszewski powiedział, że wniosek o zwołanie zebrania powinno 

podpisać 15 mieszkańców i wówczas zebranie odbyłoby się z inicjatywy mieszkańców. Na 

pierwszym zebraniu mieszkańcy mogliby uchwalić wniosek gdyby mieli 15 podpisów.  

Następnie dyskutowano o statucie Sołectwa Choiny.  

 

Radny Piotr Matusik zabierając głos podziękował Markowi Kaimowi Radnemu 

Powiatowemu za wkład wniesiony w pozyskanie dofinansowania na budowę drogi w Wólce 

Pieczącej.     

  

   […] mieszkanka Stanisławowa podziękowała za rozpoczęcie budowy ul. Polnej w 

Stanisławowie i zwróciła się z prośbą do Rady Gminy o wyrażenie zgody na zmianę projektu 

budowy tej ulicy twierdząc, że ten projekt to bubel. Poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisji Budżetu i Gospodarki p. […] przyznał, że projekt można zmienić. P. […] 

poinformowała, że przy jej posesji ulica ma szerokość 5,40 m. Od dłuższego czasu prosi o 

poszerzenie ulicy. Obecna władza nie chce zrobić nic, żeby tę sytuację zmienić. Mieszkańcy 

osiedla nie są zadowoleni z tej ulicy. P. […] podkreśliła, że ma utrudniony wyjazd ze swojej 

nieruchomości, ponieważ zaplanowana ulica jest wąska, a wzdłuż jej posesji nie ma pobocza. 

To obecna władza zlecała ten projekt do realizacji i wówczas należało go sprawdzić. 

Poprzednio często były dokonywane korekty do projektów, a teraz ciągle się mówi, że nie 

można już nic zrobić. Takie rozwiązanie jest niebezpieczne dla mieszkańców. 

Adam Sulewski Wójt poinformował, że projekt ulicy został wykonany w 2011r., jako 

ciąg pieszo jezdny, w 2012 r. zostało wydane pozwolenie na budowę, w najwęższym miejscu 

ulica ma 5 m, w najszerszym 8m. Wójt powiedział, że rozmawiał z projektantem, który 

wyjaśnił, że ulica została zaprojektowana w taki sposób ze względu na brak zgód właścicieli 

na przekazanie gruntu pod poszerzenie ulicy. Mariusz Kozera projektant, jest wysoko 
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postawionym Dyrektorem, który projektował również drogę wojewódzką nr 637 więc jest 

specjalistą w tej dziedzinie. Uzgadniał zjazdy i mieszkańcy mieli możliwość zapoznania się 

z projektem. Wcześniej nikt nie zgłaszał uwag do projektu, był za to nacisk na jak najszybsze 

rozpoczęcie budowy, a teraz są problemy. Jednak nie wszyscy są niezadowoleni, są osoby, 

które dziękują za to, że budowa została rozpoczęta. W poniedziałek o godz. 16.00 odbędzie 

się zebranie z mieszkańcami na tej ulicy, będzie również wykonawca i inspektor nadzoru. 

Wójt dodał, że założenie było takie, że miała to być droga osiedlowa, może taka szerokość 

została zaplanowana ze względów bezpieczeństwa, żeby nie było zbyt dużego ruchu. 

Poprzedni Radni chodzili do właścicieli i prosili o przekazanie gruntu pod drogę. Były takie 

osoby, które chciały duże pieniądze za grunt, były też i takie, które nie chciały nawet 

odsprzedać gruntu. W przypadku tej inwestycji było wiele komplikacji m.in. z odwodnieniem 

ulicy, zostało wybrane dość kosztowne rozwiązanie z uwagi na to, że jeden z właścicieli nie 

chciał przekazać gruntu. Pobocza zostały zaprojektowane z tłucznia, więc nie jest to taka 

wąska ulica jak twierdzi p. […]. Osoby najbardziej zainteresowane zapoznały się z projektem. 

Projekt był konsultowany z mieszkańcami, czego potwierdzeniem są protokoły z zebrań z 

mieszkańcami.   

Po czym Elżbieta Król Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w związku 

z zebraniem mieszkańców zwołuje wspólne posiedzenie komisji na ulicy Polnej, żeby Radni 

mogli zobaczyć jak sytuacja przedstawia się w terenie.  

Radny Dariusz Kraszewski poinformował, że sygnalizował od początku, że projekt 

jest zły. Podobnie jest z innymi projektami np. parkiem w Stanisławowie. Należy zrobić tak, 

żeby było dobrze. Osoba wysoko postawiona niekoniecznie musi być ekspertem. Poza tym, 

jeżeli bierze się gotowy projekt do realizacji, to należy go przejrzeć i ocenić. Następnie p. 

Kraszewski zapytał, co zostało zrobione przez półtora roku w kierunku zmiany projektu, żeby 

zapobiec tej sytuacji? Radny podniósł też kwestię konsultacji społecznych.  

Wójt Gminy zauważył, że p. Kraszewski od 2011r. interesował się tą sprawą, bo jest 

podpisany na listach obecności z zebrań i będąc Przewodniczącym Rady też nic nie zrobił, ani 

też nie mówił, że projekt jest zły. Jaki jest sens przeprowadzania teraz konsultacji 

z mieszkańcami i tracenie czasu. Wójt podkreślił, że sprawa była uzgadniana z mieszkańcami 

w latach 2011-2012 i zaznaczył, że nie wiedział, że ludzie są niezadowoleniu z projektu, bo 

nikt nie zgłaszał żadnych uwag. Należy podkreślić, że zmiana projektu znacznie opóźni 

budowę. Procedura wydawania pozwolenia na budowę trwała prawie rok. W związku 

z problemami z kanalizacją deszczową były problemy z uzyskaniem pozwolenia na budowę 

w starostwie, a poprzedni Wójt musiał się ubiegać o pozwolenie aż u Wojewody.  

Radny Dariusz Kraszewski przyznał, że sprawa nie jest łatwa ani prosta stwierdził, że 

jeśli uzgodnienia były prowadzone w taki sposób jak konsultacje Programu rewitalizacji 

Gminy (informacja pojawiła się 2 dni przed konsultacjami), to takie są efekty. Przy 

konsultacjach obowiązują pewne terminy.  

[..] mieszkanka Stanisławowa stwierdziła, że nieprawdą jest, że ktoś chodził do 

wszystkich mieszkańców i że wszystkie głosy były za. P. […] przyznała, że jedna mieszkanka 

pilnowała projektu i nie ma ulicy pod ogrodzeniem, ale inni mają. Ulica nie jest wąska na 

całej długości. Mieszkańcy chcieliby mieć chodnik, żeby móc bezpiecznie poruszać się 

wzdłuż ulicy. 

Wójt poinformował, że od projektanta uzyskał informację, że rozmawiał ze 

wszystkimi mieszkańcami. Następnie zaproponował odłożenie dyskusji do poniedziałkowego 

zebrania. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że do niej również docierają głosy 

wielu mieszkańców, że nie podoba im się wygląd tej ulicy.  

Radny Piotr Matusik zauważył, że sygnalizował potrzebę przeanalizowania projektu 

ul. Polnej.  
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Radny Dariusz Kraszewski poruszył kwestię organizacji pracy Rady Gminy. Poprosił 

o wcześniejsze ustalanie terminu sesji i informowanie Radnych. P. Kraszewski zauważył, że 

Radni również mają jakieś plany zawodowe i trudno jest im je zmienić, kiedy o terminach 

sesji dowiadują się w ostatniej chwili. Jeżeli sesji byłyby planowane wcześniej, to łatwiej 

byłoby dostosować plany zawodowe do terminów sesji czy posiedzeń Komisji. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że należy wrócić do wcześniejszych ustaleń 

żeby sesje odbywały się w ostatni czwartek miesiąca.  

 

[…] mieszkanka Pustelnika poprosiła o uzasadnienie, dlaczego nie została włączona 

do porządku obrad sesji uchwała w sprawie dotacji dla punktu przedszkolnego.  

Artur Olszewski Radca Prawny wyjaśnił, że jeden z podmiotów niepublicznych 

zamierza otworzyć punkt przedszkolny i złożył wniosek o dofinansowanie. Wniosek 

o dofinansowanie powinien zostać złożony i rozpatrzony dopiero po uzyskaniu przez ten 

podmiot wpisu do Rejestru niepublicznych placówek oświatowych. W tej chwili podmiot nie 

dokonał jeszcze wpisu. W tym roku Gmina musiałby pokrywać koszty dofinansowania 

wyłącznie z własnego budżetu. Aby uzyskać dotację na 2017r., podmiot musi zostać wpisany 

do rejestru do 30 września 2016r. i złożyć wniosek o zabezpieczenie środków w budżecie. 

Jeżeli to nie zostanie dopełnione, to będzie problem z dofinansowaniem, bo Gmina nie 

otrzyma środków z Ministerstwa Edukacji. Jedynym rozwiązaniem byłoby ubieganie się o 

0,6% zwrot z rezerwy celowościowej, ale żeby ubiegać się o uzupełnienie, to należałoby 

wskazać, że w obrębie całej Gminy doszło do zwiększenia wydatków oświatowych na 

placówki publiczne jak i niepubliczne. Dlatego też należy do końca września dopełnić 

wszelkich formalności i dopiero wówczas rozpatrywać wniosek o dofinansowanie. 

Niewprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad nie oznacza, że stanowisko jest 

negatywne.   

P. […] Prezes Stowarzyszenia Aktywny Dąbek przyznała, że ma świadomość, że 

stowarzyszenie musi dokonać tych formalności i zapewniła, że postara się, żeby do 30 

września stowarzyszenie uzyskało wpis do stosownego rejestru.  

 

Radny Sylwester Książek ponownie poruszył kwestię dwóch różnych statutów 

Sołectwa Choiny. Stwierdził, że należy ustalić skąd taka sytuacja. Trzeba działać na 

podstawie obowiązującego statutu Poinformował, że jest Przewodniczącym Rady Sołeckiej, 

i przeprowadza wszystkie wybory w Sołectwie i to do niego należy składać takie zarzuty 

w formie pisemnej. Ta cała przestępcza organizacja działa w brew prawu, przepisom 

i Statutowi Sołectwa, który jest organem nadrzędnym regulującym sprawy wsi. Rada Gminy 

podjęła uchwałę o przeprowadzeniu zebrania, ale jest to niezgodne ze Statutem. 

P. Wójt przyznał, że taka sama sytuacja była na zebraniach sołeckich, gdzie Sołtys 

i Radny twierdzili, że tylko oni znają prawo, pomimo że na zebraniu był obecny prawnik. 

 

Następnie Adam Sulewski Wójt Gminy przedstawił Łukasza Wojakowskiego, który 

wygrał konkurs na stanowisko  Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Stanisławowie. 

 Łukasz Wojakowski Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury omówił plan działania 

Gminnego Ośrodka Kultury. Poinformował, że planuje 2 kierunki działania, z jednej strony 

chciałby, żeby dzieciom i młodzieży z całej Gminy dać szansę sprawdzenia się, zachęcić do 

zrealizowania swoich talentów jak również do próby dotarcia do różnych dziedzin sztuki 

i kultury. Drugi kierunek to uprzyjemnienie czasu mieszkańcom, poprzez różnego rodzaju 

koncerty i festiwale. Dyrektor zachęcił do udziału w imprezach oraz zaprosił na dzień 

otwarty, który będzie miał miejsce w dniu 25 września, gdzie będzie spotkanie z 

instruktorami i można będzie zapisać dzieci na zajęcia gdyż oferta jest nieograniczona 

wiekowo. P. Wojakowski przyznał, że Radni i Sołtysi są osobami rozpoznawalnymi i 
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zaapelował, żeby stali się emisariuszami Ośrodka Kultury, ponieważ znają lokalne 

społeczeństwo, wiedzą gdzie są dzieci i gdzie trzeba pomóc. GOK będzie starał się nawiązać 

współpracę z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej, żeby dać szansę rozwoju wszystkim 

dzieciom. Dyrektor zaprosił również do korzystania z kawiarni.  

 

[…] mieszkaniec Gminy poruszył problem braku przejścia dla pieszych i przystanku 

autobusowego w Legaczu przy drodze nr 50. 

Adam Sulewski Wójt Gminy wyjaśnił, że jest to droga krajowa i wystąpi do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z wnioskiem o wykonanie przejścia dla 

pieszych. 

 

[…] mieszkaniec wsi Choiny podziękował Radzie Gminy za wyrażenie zgody na 

zwołanie zebrania sołeckiego we wsi Choiny, a Radny Zygmunt Ochman odczytał § 43 

statutu Sołectwa Choiny dot. zawieszenia sołtysa wsi.  

 

Radny Andrzej Kowalczyk poinformował o możliwości pozyskania dofinansowania 

na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków.  

 

Ad 17. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów zawartych w porządku obrad Elżbieta Król  

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła XIX sesję Rady Gminy Stanisławów. 

 

 

Protokołowała                      

 

           Hanna Pietrzyk      

 


